Date: 15/5/2022

التاريخ: 2022/5/15

Board of Directors approved the Financial Statements for the Period January – March 2022

مجلس الإدارة يعتمد البيانات المالية للفترة من يناير – مارس 2022

The Board of Directors of Galfar Engineering & Contracting SAOG, in their meeting held on Thursday 12<sup>th</sup> May 2022, have approved the unaudited financial statements for the parent company and the unaudited consolidated financial statements for the period January-March 2022, initial results of which were already disclosed on 14 April 2022.

في إجتماعه المنعقد في يوم الخميس الثاني عشر من مايو 2022، إعتمد مجلس إدارة جلفار للهندسة والمقاولات ش.م.ع.ع، البيانات المالية غير المدققة للشركة الأم والبيانات المالية الموحدة غير المدققة للفترة من يناير – مارس غير المدققة للفترة من يناير – مارس نتانجها الأولية بتاريخ 14 أبريل 2022.

The full financials will be uploaded in MSX website within the prescribed period.

تفاصيل البيانات المالية للفترة سوف يتم تحميلها بموقع بورصة مسقط خلال الفترة المحددة.

**Chief Financial Officer** 

الرنيس المالي

C.R. No. 1015133
P.O. Box 533
P.C. 100, Muscat
Suitanate of Oman
E-3

CRETING & CONTROL